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Yttrande angående – S, V, MP tilläggsyrkande 
gällande Redovisning av uppdrag att utreda 
möjligheten att öppna en dygnet-runt-öppen 
förskola i Nordost, Göteborg 
 

Yttrandet 
Vi anser att det tilläggsyrkande som lämnats inte är motiverat utifrån den redovisning 

som förvaltningen presenterat. Den genomförda utredningen visar tydligt att det inte finns 

ett tillräckligt behov av att etablera en ny dygnet-runt-öppen förskola i Nordost. 

Nuvarande kvälls- och helgverksamhet vid Salsavägen 47 bedöms vara tillräcklig för att 

möta familjernas behov i området. 

 

Förvaltningen har gjort en grundlig analys, baserad på köstatistik, befolkningsprognoser 

och faktisk efterfrågan. Utredningen visar att det i nuläget inte finns något underlag som 

motiverar ytterligare etablering, varken i form av kötryck eller växande barnkullar. 

Prognoserna pekar tvärtom på ett minskande antal barn i Nordost de kommande åren. 

 

Att lägga administrativ tid och resurser på en ny förstudie som inte bygger på nya 

omständigheter belastar förvaltningen utan att tillföra mervärde. Det är avgörande att 

uppdrag grundar sig i faktisk efterfrågan eller förändrade förutsättningar, vilket inte 

framkommer här. Resurser inom förskolan bör prioriteras till att stärka kvaliteten och 

tillgängligheten där behoven är faktiska och kända. 

 

Mot denna bakgrund avslår vi tilläggsyrkandet från S, V, MP 
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